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1 吉隆坡  仁川国际机场

集合于吉隆坡国际机场，飞往仁川 - 韩国。

2 仁川 - 185公里 - 全州

 全州韩屋村（穿韩服体验）
是韩国规模最大的传统韩屋村，共坐落着700多栋韩屋。

 全州韩屋咖啡馆（赠送一杯美式咖啡）
 全州南部传统市场

3 全州 - 153公里 - 木浦 - 55公里 - 光州 

 新安郡紫岛
从住宅屋顶到连接岛屿和岛屿的桥梁，到处都是紫色的风景，
借此吸引游客到访。

 木浦海上缆车（单程）
是全韩国最长的海上缆车，可在空中将美丽的大海与木浦市内
美景尽收眼底。

 高下岛展望台

4 光州 - 237公里 - 水原 
 竹绿苑
是韩国唯一一处能够享乐竹林浴的地方，无论是在哪个季节来
到这里都能感受到不一样的大自然气息。

 长泰山自然休养林
是一处由高大挺拔的银杏树和落叶松所构成的休养林。四周虽
然没有高山，但清澈的溪谷在夏季深受游客的喜爱。

 水原华城
是韩国京畿道水原市中央的一座堡垒。这个朝鲜堡垒由朝鲜王
朝正祖从1794年到1796年建成，1997年经联合国教科文组织
列为世界文化遗产。

 炸鸡一条街

长泰山自然休养林长泰山自然休养林
Jangtaesan Recreational ForestJangtaesan Recreational Forest

5 水原 - 32公里 - 首尔 
 水原Starfield
水原最大的购物中心，内有宏伟的Starfield图书馆，设计壮观。

 广藏市场
 涂鸦秀
演员把绘画的过程和轻松活泼的喜剧、默剧和精彩的舞蹈相结
合，并将这种方式表现成为一种舞台语言。

6 首尔 
 人参专卖店、护肝宝专卖店、化妆品免税店
 明洞

7 首尔

全日自由活动。

8 首尔 - 50公里 - 仁川  吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

水原Starfield / Suwon Starfield

新安郡紫岛新安郡紫岛
Sinan Purple IslandSinan Purple Island



1 KUALA LUMPUR  INCHEON

Assemble in KL International Airport for flight to Incheon - Korea.

2 INCHEON - 185km - JEONJU

  Jeonju Hanok Village (Wearing Hanbok Experience) 
It is the largest traditional Korean village in Korea, boasting over 
700 traditional Korean houses.

 Jeonju Hanok Village Café (Free One Americano)
 Nambu Traditional Market

3 JEONJU - 153km - MOKPO - 55km - GWANGJU

 Sinan Purple Island 
From the rooftops of houses to the bridges connecting the 
islands, purple scenery is everywhere, attracting tourists to visit.

 Mokpo Marine Cable Car (One Way)
It is the longest marine cable car in South Korea, offering a 
panoramic view of the beautiful sea and the scenic beauty of 
Mokpo City from the air.

 Gohado Observatory

4 GWANGJU - 237km - SUWON

 Juknokwon (Bamboo Forest)
Juknokwon in Damyang is a bamboo forest cultivated by the 
town of Damyang.

 Jangtaesan Recreational Forest 
Consists of a dense forest of ginkgo trees and bald cypresses. 
Lush valleys nearby make for a great getaway during summer 
vacation.

 Hwaseong Fortress 
Built to protect the city, was designated as a UNESCO World 
Cultural Heritage Site in 1997 for its historical value.

 Fried Chicken Street

木浦海上缆车 木浦海上缆车 
Mokpo Marine Cable Car Mokpo Marine Cable Car 

首尔首尔 Seoul Seoul

全州全州  
JeonjuJeonju

仁川仁川
IncheonIncheon

水原水原  
SuwonSuwon

木浦木浦  
MokpoMokpo

光州光州  
GwangjuGwangju

5 SUWON - 32km - SEOUL

 Suwon Starfield 
Largest Mall in Suwon with a stunning, grander Starfield Library. 

 Gwangjang Market 
 The PAINTERS Show
Enjoy mixing non-verbal performances, comics, art, and music.

6 SEOUL

 Ginseng Outlet, Cosmetic DutyFree, 
Healthy Liver Shop

 Myeongdong

7 SEOUL
Free day at your own leisure.  

8 SEOUL - 50km - INCHEON  KUALA LUMPUR

Transfer to the airport for your flight back home with sweet memories.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the 
final flight confirmation.
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03-2779 6899
016-324 48992nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia. 

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

 Vacations Sdn. Bhd.
(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

•新安郡紫岛
•木浦海上缆车
•高下岛展望台
•竹绿苑
•长泰山自然休养林
•全州韩屋村（穿韩服体验）
•水原Starfield
•涂鸦秀
•广藏市场

• Sinan Purple Island 
• Mokpo Marine Cable Car 
• Gohado Observatory 
• Juknokwon (Bamboo Garden) 
• Jangtaesan Recreational Forest 
• Jeonju Hanok Village (Wearing Hanbok Experience) 
• Suwon Starfield 
• The PAINTERS Show
• Gwangjang Market

行程亮点
HIGHLIGHT

全州拌饭 / 韩式八爪鱼定食 / 韩式猪脚定食 / 
韩式烤肉吃到饱 / 参鸡汤 / 炸鸡+啤酒 / 马铃薯脊骨锅

Jeonju Bibimbap / Nakji-bokkeum / Hanbang Jokbal / Korean BBQ / 
Ginseng Chicken Soup / Fried Chicken + Beer / Pork Bones Soup With 
Potatoes

美食
GOURMET

韩式八爪鱼定食 / Nakji-bokkeum
韩方猪蹄定食 / Hanbang Jokbal人参鸡汤 / Ginseng Chicken Soup

酒店 
HOTEL

午餐
Lunch

早餐
Breakfast

晚餐
Dinner

D1 - - - - -

D2
全州（1晚）
Jeonju (1 Night)

 全州贝斯特韦斯特酒店或同级
Best Western Hotel or similar

机上用餐
Meal on Board ✓ ✗

D3
光州（1晚）
Gwangju (1 Night)

优拓精品酒店或同级
Utop Boutique Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D4
水原（1晚）
Suwon (1 Night)

普米尔酒店或同级
Hotel Prumir Suwon or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D5

首尔（3晚）
Seoul (3 Nights)

首尔天空花园酒店东大门1号店或同级
Hotel Skypark Dongdaemun I or similar

酒店 
Hotel ✓ ✗

D6
酒店 
Hotel ✓ ✗

D7
酒店 
Hotel ✗ ✗

D8 - -
酒店 / 早餐盒

Hotel / 
Breakfast Box

✗
机上用餐

Meal on Board

For Agent Use Only:

Updated Date: APR 2025

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) 
months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. 
Travel Insurance - It’s essential that you take out comprehensive travel insurance before travel. 

Terms & Conditions:
1. Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice. 
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen 

circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 
3.	 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media

where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. 
4. Every person participating in UVSB’s tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held

liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any 
transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. 

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/terms.htm 
6. All pictures shown are for illustration purpose only. 

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。 
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，UVSB将保留更改或取消行程的权利。 
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。 
4. 每位参与UVSB团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、疾病、天气、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，UVSB一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。 

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/terms.htm
备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

韩国团 - 附加条规: 
1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 如预定三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4. 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站，但不强制购买任何商品。若任何团员没有

停留在有关地点，UVSB有权利征收额外款项。

Korea Tours – Additional Terms & Conditions: 
1. Tours are conducted in Mandarin.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on “roll-away” bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
4. Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops 

but are not obligated to purchase anything. UVSB reserves the right to collect a penalty should any 
tour member fail to visit the specified shopping stops.


